


PRÒXIM NÚMERO D'El Veïnat

El pròxim número d' El Veïnat corresponent al mes d’abril,
estarà en el carrer divendres 1 d’abril. Si voleu col·laborar en
aquest número recordeu que haureu d'entregar els vostres
escrit s fins 14 de març. 
No oblideu que per a qualsevol consult a podeu telefonar al
96 696 08 65 o cont actar amb nosaltres en la nostra adreça
electrònica elveinat@yahoo.es Gràcies.

Coordinació d’Emergències..............................112
Policia Local (urgències)...................................606 34 07 40
Guàrdia Civil......................................................96 547 01 03
Creu Roja...........................................................96 547 05 27
Hospital General d'Elda.....................................96 698 90 01
Centre de Salut 96 696 02 11/ 96 696 01 49 / 96 696 03 51
Parc Comarcal Bombers....................................96 538 50 80

Ajuntament . . . . .96 696 03 11 / 96 696 04 00 / 96 696 04 02
Asociación de Amas de Casa  . . . . . . . . . . . . . .96 547 28 89
Asociación contra el Cáncer  . . .96 547 27 22 / 96 547 05 88
Associació de minusvàlids COM TU  . . . . . . . . .96 547 13 58
Asociación de Donantes de Sangre .......................635699437
Aqualia............(avaries) 902136013.....(consultes)902186018
Camp de Futbol  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .96 696 08 90
Casa Cultura  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .96 547 09 14
Casa Museu Azorín  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .96 547 07 15
Cementeri  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .96 696 07 53
Centre de Dia  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .96 696 02 28
Centre de Drogodependències  . . . . . . . . . . . . .96 539 81 42
Centre Esportiu Monòver  . . . . . . . . . . . . . . . . . .96 547 12 17
CFPA Freire  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .96 696 07 96
Centre Ocupacional El Molinet . . . . . . . . . . . . . .96 547 28 17
Comissions Obreres . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .96 538 79 47
Correus . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .96 547 13 91
Direcció General de Formació . . . . . . . . . . . . . . .900 100 785
Associació Dependència i Família Nit i Dia........... 96 5472516
Informació de Carreteres . . . . . . . . . . . . . . . . . . .900 123 505
Informació de la Generalitat  . . . . . . . . . . . . . . . .900 539 393
Institut Valencià de la Dona  . . . . . . . . . . . . . . . .96 522 37 47
Jutjat de Pau  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .96 547 01 07
Llar del Pensionista  . . . . . . . . . .96 696 07 80 / 96 696 04 52
Mercat Municipal  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .96 696 08 72
Museu d'Arts i Oficis . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .96 547 02 70
Notaria  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .96 547 01 98 
Pavelló Municipal  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .96 696 01 98
PuntJove . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .96 547 32 31
Ràdio Monòver  . . . . . . . . . . . . .96 547 27 59 / 96 696 08 65
Radio Ciudad. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .96 631 44 17
Registre de la Propietat  . . . . . . . . . . . . . . . . . . .96 547 02 81
SERVEF. Maria Guerrero, 30. Elda. . . . . . . . . . .96 539 33 01
Societat Cultural Casino de Monòver . . . . . . . . 96 547 00 90
Serveis Socials . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 96 547 2676
Servei de Taxi . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .   695 662 066 
Teatre Principal. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 96 696 01 79
Telèfon del Consumidor . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .900 500 222
Telèfon Jove  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .900 502 020
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4 AJUNTAMENT
*Ha començat la selecció del Pla d'Ocupació Local. 
*Unanimitat per designar Marcial Poveda Peñataro
Cronista Oficial de la població.
*Distintes activitats per commemorar el Dia
Internacional de la Dona Treballadora.
5 DIVERSOS
*La família del regidor del PSOE Ramón Rico denún-
cia a Paco Pic fent-ho responsable de ser l'autor de
cartes amenaçadores. 
6 ELECCIONS
*El PSOE fa pública la llista electoral que presentarà
a les municipals de maig.
*Salvador Poveda és elegit pel seu partit candidat
a l'Alcaldia. En breu es donarà a conéixer la llista
electoral al complet.
7 DIVERSOS
*6 fotògrafs es reuneixen amb la primera mostra
local de fotos de Setmana Santa.
*Presentada a la Casa de Cultura la Revista del
Vinalopó.
*"Pasión en Monóvar" organitza el primer concurs
virtual de carteleria de Setmana Santa.
*Ràdio Monòver posa en antena "Conciencia2", nou
programa per als diumenges.
8 DESENVOLUPAMENT LOCAL
*l'Agència de Desenvolupament local sol·licita varies

actuacions d'ocupació i de formació.
9 NOVES INSTAL·LACIONS
*El Kursaal Fleta s'inaugurarà en breu. Les associa-
cions giren visita  a les obres.

*El Conseller Alejandro Font de Mora va inaugurar
la nova Escola Infantil.  
*Educació organitza dos jornades de portes obertes
per donar-la a conéixer.
12 ESPORTS

*El dissabte dia 12 s'inauguren els camps de futbol.
Angel Maria Villar estarà present als actes. 

*Copa de la Reina. El Monòver Urbacasas cau
derrotat en quarts de finals.
*Últims resultats dels equips monoveros. 
*Quarta jornada de lliga natació benjamí - aleví 
*El grup d'espeleologia visita la Peña Gross.
*El club Corpore va estar present als campionats
d'Alacant i de la Comunitat Valenciana.
*Comença la temporada de triatló.
15 JOVENTUT
*Arriba el carnestoltes.
*Curs per a deixar de fumar.
*Segona jornada d'orientació en Info-estudios.
16 COL·LABORACIONS
*Aquest mes han escrit a El Veïnat José Maria
Monzó, Roque Hernández, José Mallebrera i
Carmen Picó
17 DIVERSOS
*Xavier Garcia exposa les seues pintures a
Brussel·les.
*Ginesa Corbí, nova presidenta de la Coral
Monovera.  
*Ha començat el procés per a la beatificació de
Ximorrata.
20 CULTURA
*En la contraportada d'El Veïnat avancem els activi-
tats programades per al mes des de la Regidoria de
Cultura.
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A FALTA DE RESOLDRE LES AL·LEGACIONS PRESENTADES 287 PERSONES TENEN LA PUNTUA-
CIÓ NECESSÀRIA PER CONTINUAR AMB EL PROCÉS DE SELECCIÓ DE PERSONAL DEL PLA LOCAL
D'OCUPACIÓ, LA RESTA, FINS ARRIBAR ALS 559 HAN QUEDAT DESCARTATS.

272 persones, pràcticament la meitat
dels que s'han presentat no tenen opció de
continuar en no arribar als tres punts neces-
saris per passar a la segona part de les pro-
ves de selecció consistents en l'entrevista
personal. 

Pel que fa als aspirants a una de les 97
places que oferta l'Ajuntament, 8 de les per-
sones van quedar automàticament fora en no
complir els requisits fonamentals al ser foras-
ters, no portar el temps necessari vivint a la
població o per haver presentat la documenta-
ció fora de termini. 

En quant al col·lectiu de joves menors de
25 anys sense experiència laboral, passen a

la segona part de les proves els 81 que s'han
presentat ja que, atenent a les bases de la
convocatòria, independentment de la puntua-
ció particular de cada un, tots han segut
admesos. De no haver-se tingut en compte
aquest benefici la gran majoria hagueren
segut descartats en no tenir càrregues fami-
liars o el temps necessari en l'atur. 

També han segut seleccionats els 46
sol·licitants majors de 45 anys que s'han pre-
sentat i que porten més de dos anys en atur.
Per aquestes persones i per als menors de
25 anys hi ha una reserva del 20% de les pla-
ces.

Al col·lectiu general s'han presentat 425

persones de les quals, una vegada puntuades,
únicament tenen 3 o més punts 160 que són
les que passen a la següent prova. Això supo-
sa que 265 persones d'aquest col·lectiu no
tenen l'oportunitat de continuar endavant. 

Després, una vegada que queden resoltes
les al·legacions, el procés continuarà amb les
entrevistes personals que es puntuarà fins un
màxim de tres punts.

Recordem que aquest pla d'ocupació
local, que està promogut i finançat per
l'Ajuntament de Monòver, contractarà a mitja
jornada a 97 persones del poble que treballa-
ran en distints programes durant un termini
de sis mesos.

COMENÇA LA SELECCIÓ DEL PLACOMENÇA LA SELECCIÓ DEL PLA
D'OCUPD'OCUPAACIÓ LCIÓ LOCALOCAL

MARCIAL POMARCIAL POVEDVEDA, A, 
CRONISTCRONISTA DE MONÒVERA DE MONÒVER

La candidatura de Marcial Poveda
va ser proposada des de la Regidoria
de Cultura i segons ens comenta, està
content al considerar que ser Cronista
Oficial del seu poble és tot un honor.

Amb anterioritat, des del PSOE
local es va fer un altra proposta per
ocupar aquest lloc. Des d'aquest partit
es va pensar en el monovero Paco
Corbí Jordá. Finalment, després de
diverses valoracions polítiques, totes
les parts van considerar recolzar la
mateixa proposta.

El divendres 11 de març
l'Ajuntament té previst fer un acte
públic en el qual Marcial Poveda
prendrà càrrec de la seua nova res-
ponsabilitat. En aquest acte també es
farà un reconeixement pòstum al tre-
ball realitzat per José Poveda
"Pixquetes", anterior Cronista Oficial
de la  població.

Està previst que es celebre a
l'Auditori de la Casa de Cultura,
Antonio J. Ballester, i en el transcurs
del mateix queden plasmades les obli-
gacions i els drets del Cronista, un
càrrec  vitalici i  sense cap remunera-
ció econòmica. 

DÍA DE LADÍA DE LA
MUJERMUJER

El martes 8 de marzo, en conmemora-
ción del Día de la Mujer Trabajadora, la
Concejalía de la Mujer ha programado un
año más distintas actividades para cele-
brar la efemérides.

A las 12:30 del medio día, en el servi-
cio de rehabilitación de Las Moreras se han
concentrado las participantes. Desde la
Concejalía se les ha obsequiado con un
detalle. Media hora más tarde se realizaba
una marcha hacia la Casa de Cultura, lugar
donde se desarrolla la lectura de los mani-
fiestos. Este año se ha rendido un mereci-
do homenaje a Asunción Alacil, por ser la
primera mujer que ha estado al frente del
Hogar de la Tercera Edad, cargo que ha
ostentado durante muchos años. A las 14
horas los actos continuarán con una comi-
da en el Casino de Monóvar mientras que a
las 18:30 horas la actividad se traslada al
Teatro Principal donde se celebrará un
espectáculo a cargo del grupo  "Las Sin
Pecao" en el que no faltaran las sorpresas. 

Un día después, el miércoles 9  de
marzo, se celebrará una actividad en el
Colegio Ricardo Leal en el que se realizará
un reconocimiento al Centro por haber sido
objeto de un premio por el fomento de la
coeducación, por parte de la Diputación de
Alicante en la convocatòria de los Premios
Activa 2009.
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Marcial PMarcial Poveda Cronista Oficial de Monòveroveda Cronista Oficial de Monòver..

EL PLE MUNICIPAL, REUNIT EL DIJOUS 10 DE FEBRER, VA ACORDAR
NOMENAR OFICIALMENT A MARCIAL POVEDA PEÑATARO NOU
CRONISTA OFICIAL DE LA CIUTAT. MALGRAT QUE EN UN PRINCIPI ES
POSTULAVEN DOS CANDIDATURES, LA DECISIÓ ES VA ADOPTAR PER
UNANIMITAT A L’ESTAR D'ACORD TOTA LA CORPORACIÓ MONOVERA.

AJUNTAJUNTAMENTAMENT



PPAACO PICÓ DENUNCIACO PICÓ DENUNCIAT PERT PER
PRESUMPTES AMENAPRESUMPTES AMENACES A LA CES A LA 

FFAMÍLIA DEL REGIDOR RAMÓN RICOAMÍLIA DEL REGIDOR RAMÓN RICO

Feliz Año Nuevo, eixe és l'irònic
remet de les cartes anònimes en
qüestió que és van rebre al domicili del
regidor del partit socialista Ramón
Rico durant les festes de Nadal de
2009. Aquest fet va portar als fami-
liars del regidor a interposar la prime-
ra denúncia davant la Guàrdia Civil de
Monòver. 

Segons Rico, l'autor dels escrits,
encara que no va deixar plasmat el seu
nom, s'identificava com un votant
socialista. A les cartes es poden llegir
frases com "No pienses que esta carta
es una advertencia, todo lo contrario"
i acusacions directes dirigides als
familiars de Ramón Rico qualificant-los
textualment com "de la derecha más
reaccionaria de este país", o "un equi-
po de mercenarios" postil·len que "la
carta que todo el pueblo (sin olvidarme
de algunos forasteros) recibirán".

Recentment la querella per la
recepció de les cartes amenaçadores
la van presentar davant el Jutjat de
Primera Instància núm. 1 de Novelda
un any després de rebre-les, en con-
cret al mes de desembre del 2010. En
una primera temptativa de reconcilia-
ció les parts van ser citades a un acte
de conciliació que hauria d'haver-se
celebrat al Jutjat de Pau de Monòver
el 19 de gener, un acte al qual Paco
Picó no és va presentar. 

Aquest fet porta que el procés judi-
cial continue endavant i Picó haura de
presentar-se en breu davant del jutge
en qualitat d'imputat.

Algunes fonts apunten que el motiu
de les cartes rebudes per la família del
regidor del partit socialista es deu a
determinades opinions contraries al
PSOE publicades en la pàgina web
"Charramonover" propietat del fill de
Ramón Rico, opinions contraries i cri-
tiques a la gestió d'oposició que des de
les files socialistes estava fent-se. 

Ramón Rico, a preguntes de per
que ha tardat un any a posar-se en
ferm la denúncia, hi ha dit que aquest
temps ha segut precís per recopilar
totes les proves necessàries per
demostrar que Paco Picó és l'autor de
les cartes. 

Ramon i la seua família es mostren
totalment segurs de l'autoria de les
cartes amenaçadores al temps que ha
lamentat el tracte del seu encara
company de partit ja que, des de la
recepció de les missives, la relació
entre ambdós s'ha deteriorat per
complet, de fet Rico no repeteix en la
candidatura que presenta el PSOE a
les municipals de maig. 

Per la seua part el portaveu del
PSOE Paco Picó i candidat a l'alcaldia
per aquest partit, ha desmentit amb
rotunditat les acusacions contra ell
senyalant que la seua trajectòria a
nivell personal i polític demostra que
aquesta no és la seua manera de pro-
cedir, al temps que ens ha dit que no
té cap notificació oficial del Jutjat amb
relació a la presentació de la denúncia.

Picó ha senyalat estar molt sor-
prés i dolgut per la forma d'actuar
amb ell per part de la família d'un com-
pany de partit i pel fet que siga un any
després de l'arribada de les presump-
tes cartes i en portes de les eleccions,

quant salte a la premsa la notícia.
Paco Picó considera que han tingut
molt temps per actuar, motiu pel qual
fa pensar malament la forma de pro-
cedir. 

Hem preguntat si el partit pensa
prendre alguna mesura contra Rico.
Aquest extrem, en principi ha estat
descartat per Picó al ser ell el denun-
ciat i no el partit encara que, a rel de
la publicació, l'executiva dels socialis-
tes es reunirà per analitzar el procedi-
ment que s'ha de seguir.

Amb relació al motiu que el va por-
tar a no presentar-se a l'acte de con-
ciliació Picó ha dit a "El Veïnat" que no
va assistir per recomanació dels seus
advocats al temps que aquestos estu-
diaran la possibilitat d'emprendre
accions contra els demandants a l'en-
tendre que amb les acusacions estan
produint un important dany a la seua
imatge.

El candidat a l'alcaldia ha dit que té
la consciència ben tranquil·la al no
haver escrit cap carta anònima al
temps que lamenta el cas al vindre
d'un regidor i company del seu propi
grup.
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EL PORTAVEU DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA I CANDIDAT A L'ALCALDIA MONOVERA PER
AQUEST PARTIT HA SEGUT DENUNCIAT PER FAMILIARS DEL SEU COMPANY, EL TAMBÉ REGIDOR
RAMÓN RICO. SEGONS LA DENÚNCIA, PICÓ ÉS L'AUTOR DE DETERMINADES CARTES ANÒNIMES
AMENAÇADORES REBUDES PER LA FAMÍLIA DE RICO. PER LA SEUA PART PACO PICÓ HA NEGAT
AMB ROTUNDITAT SER L'AUTOR DE LES MISSIVES. 

PACO PICÓ NEGA 
L’AUTORIA DE LES CARTES

Ramón Rico, regidor del grup socialista.Ramón Rico, regidor del grup socialista.PPaco Paco P icó, portaveu municipal del PSicó, portaveu municipal del PSOE.OE.
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EL PSOE PRESENTEL PSOE PRESENTA LAA LA
LA SEULA SEUA LLISTA LLISTAA

Dels 38 militants que van acu-
dir a la cita, 37 van votar a favor
de l'única proposta que es va pre-
sentar. D'aquesta manera es pot
dir que el 97% dels vots van ser
favorables a la llista de Picó.

Acompanyant Paco Picó, per
ordre numèric, formen la llista
Natxo Vidal, Lourdes Pastor,
Alejandro García, Anna López,
Vicente Sánchez, Cari García,
Salva Giménez, Pepa Poveda,
Loren Amat, Laura Deltell, José
Alcaraz, Verónica Amat, Vicente
Monzó, Beatriz Guardiola, Javier
Requena, Maria del Carmen
Lorenzo, Begonya Garbi, Maria del
Carmen Máñez i Luis Gil.

Crida l'atenció la desaparició de
4 dels actuals regidors Enrique
Poveda, Maria Salud Pastor,
Ramón Rico i Remedios Maqueda. 

Des de l'executiva del partit
destaquen que aquesta llista es
novedossa ja que moltes persones
que la composen participen d'ella
per primera vegada. Altre factor a
tenir en compte passa per d'incor-
poració de Verónica Amat, Javier
Requena i Maria del Carmen
Máñez que ho fan com indepen-
dents.

Aquesta candidatura, segon
Picó, és fruit del dur treball realit-
zat durant poc més d'un mes per
part del comité de llistes, que s'ha
esforçat per presentar una bona
candidatura, tant per als militants
com per als simpatitzants d'a-
quest partit. Des de les files
socialistes es mostren satisfets
per la composició de la llista al
considerar que aquesta candida-
tura està formada per gent jove i
molt preparada ja que gran part
dels seus membres té estudis
superiors.

Després de l'Assemblea extra-
ordinària i de la votació a la candi-
datura a nivell local, es va fer una
segona Assemblea extraordinària
en la que es van escollir els candi-
dats i candidates a formar part de
la candidatura a les eleccions
autonòmiques. El mateix que en la
candidatura local, aquesta va
comptar amb el recolzament del
97% dels vots. Els elegits van
estar: Ana Barceló, Secretària
General del PSPV-PSOE d'Alacant,
Pilar Brotons, com representant
de l'Alt i Vinalopó Mitjà i María
Salud Pastor, Natxo Vidal, Pepa
Poveda i Javier Guardiola, aques-
tos últims de l'Agrupació
Socialista monovera.

EL PP TEL PP TORNA AORNA A
APOSTAPOSTAR PERAR PER

SALSALVVADOR POADOR POVEDVEDA A 
EL DILLUNS 14 DE FEBRER EL COMITÉ LOCAL DEL
PP DE MONÒVER ES VA REUNIR PER PROPOSAR
EL CANDIDAT A L'ALCALDIA MONOVERA QUE
AQUESTA FORMACIÓ POLÍTICA PRESENTARÀ
FRONT ELS COMICIS DEL MES DE MAIG.

Una vegada adoptada la decisió es va comunicar a
Macarena Montesinos de Miguel, Presidenta del comi-
té electoral provincial per tal que la proposta feta pel
partit a nivell local fora analitzada en la reunió d'aquest
comité al ser l'òrgan del partit que ratifica les propos-
tes presentades pels municipis menors de 20.000
habitants, com és el cas de Monòver. 

A diferència d'altres partits que presenten en una
mateixa fase la llista electoral al complet, els populars
ho fan en dos; primer proposen al candidat i poste-
riorment a la llista que l'acompanyarà. El mateix que en
el cas del cap de llista, una vegada decidida pel comité
local, té que ser ratificada per Alacant.

El comité local, creat exclusivament per decidir la
candidatura i llista dels populars, està presidit per
Rafael Maluenda, mentre que el regidor Isidro Tendero
actua com a Secretari. A més es conta amb 7 vocals,
un dels quals és membre de Noves Generacions. A
excepció del President i del Secretari, cap membre del
comité pot aspirar a ser part de la llista que presen-
tarà el partit.. 

En relació als comentaris que circulen per la pobla-
ció amb referència a exclusions de les llistes del PP de
determinats regidors i a incorporacions en el seu lloc
de nous militants, des d'aquest partit volen aclarir que
el comité és ara quan comença a treballar i que pel
moment sols sons rumors sense fondament ja que l'ú-
nica decisió que s'ha pres fins al moment ha sigut la de
proposar a Salvador Poveda com a candidat.

PACO PICÓ REPETEIX COM
CANDIDAT A L’ALCALDIA

6 El Veïnat

EL PSOE LOCAL VA APROVAR LA CANDIDATURA
QUE PRESENTAREN EN ELS COMICIS ELECTORALS
MUNICIPALS DEL MES DE MAIG. LA LLISTA
ENCAPÇALADA PER L'ACTUAL SECRETARI GENERAL
PACO PICÓ, ES VA APROVAR PER AMPLA MAJORIA
AL SECUNDAR-LA TOTS ELS MILITANTS PRESENTS A
EXCEPCIÓ D'UNA ÚNICA PERSONA QUE VA VOTAR
EN BLANC. 
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El diumenge 6 de febrer els socialistes presentaven la seua llista electoral.El diumenge 6 de febrer els socialistes presentaven la seua llista electoral.

SALVADOR POVEDA BERNABÉ VA SER ELEGIT PER
UNANIMITAT, MOTIU PEL QUAL L’ACTUAL ALCAL-
DE ES PRESENTARÀ PER TERCERA VEGADA CON-
SECUTIVA CANDIDAT PEL SEU PARTIT.

El candidat a l’alcaldia pel PPEl candidat a l’alcaldia pel PP, Salvador P, Salvador Poveda, en una imatge d’arxiu.oveda, en una imatge d’arxiu.

ELECCIONS ELECCIONS 
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Durante las últimas
semanas se ha podido
visitar en la Casa de
Cultura la primera mues-
tra de fotografías de
Semana Santa. La exposi-
ción ha sido posible gra-
cias a la colaboración de
6 fotógrafos locales que
han pllasmado en sus ins-
tantáneas distintos de los
mejores momentos de la
celebración.

Vicente Martínez "Tito", Luis Poveda Galiano, José Manuel
Cerdá Zafrilla, José Martínez Esteve, José Giner Botella y
Juan Martínez Vicent son los autores de la exposición que
abrió sus puertas el viernes 11 de febrero. Desde ese
momento muchos han sido los visitantes que han pasado por
la sala municipal de exposiciones para recrearse contemplan-
do este maravilloso trabajo, que, a tenor del resultado, todo
hace pensar que tendrá continuidad en próximos años. Desde
la redacción de El Veïnat felicitamos a los autores por la ini-
ciativa que sin lugar a duda engrandece más si cabe la
Semana Santa monovera.

PRIMERA MUESTRA DEPRIMERA MUESTRA DE
FOFOTTOS DE SEMANA SANTOS DE SEMANA SANTA A 

ES PRESENTES PRESENTA LA A LA 
REVISTREVISTA DEL VINALA DEL VINALOPÓOPÓ

Recentment es va pre-
sentar a l'Auditori de la
Casa de Cultura la 13na
edició de la Revista del
Vinalopó. La publicació
dedica un article a Arturo
Cerdá i Rico, metge de
Monòver que va desen-
volupar una gran afició
per la fotografia, faceta
on va ser molt innovador
convertint-lo en tot un
referent de l'època. A
l'acte de presentació, a
banda de l'Alcalde i de la
Regidora de Cultura, es
va comptar amb la
presència de Gabriel
Segura, President del
Centre d'Estudis Locals
del Vinalopó i de Rafael
Poveda qui va ser l'enca-
rregat de presentar el
contingut de la Revista.
Poveda va repassar els

diversos articles que
apareixen a la publicació,
un darrere d'altre fins
arribar al dedicat al
metge de Monòver
Arturo Cerdá i Rico. Al
voltant d'aquest
emblemàtic monovero del
que va dir que va ser el
gran i primer fotògraf
que va tenir la població.
Un dels moments mes
interessants va ser la
presentació d'una impor-
tant mostra de les foto-
grafies d'Arturo Cerdá i
Rico, instantànies que
van posar de manifest
distintes facetes de la
vida i costums dels
monoveros de fa més de
cents anys.
La revista es pot adquirir
a les llibreries de
Monòver. 

“P“PASIÓN EN MONÓVASIÓN EN MONÓVAR”AR”
Fins l'11 de març es poden fer arribar els treballs dels interessats a par-
ticipar al I Concurs de Carteleria "Pasión en Monóvar", una idea que va
nàixer al blog del mateix nom que condueixen els joves monoveros Nicolás
Vidal i Carlos Navarro. Es tracta d'un concurs virtual que conta amb el
recolzament de la Regidoria de Cultura que patrocina el primer premi
dotat amb 400 euros i l'accèssit de 200. 
El concurs està obert a qualsevol persona que desitge participar. Els tre-
balls es tenen que presentar amb tècnica lliure encara que adaptat a la
grandària DIN A3 i amb qualitat digital. 
Pel moment el cartell que resulte guanyador del concurs no serà l'oficial
per anunciar la Setmana Santa a Monòver però serveix per donar-li pro-
moció en Internet i xarxes al mateix que serveix per fer partícip a la joven-
tut monovera en tot el que té relació amb la Setmana Santa. Aquesta és
una activitat més de les proposades des del blog "Pasión en Monóvar" on
tenen més informació d'aquest primer concurs.

En el festeig d'aquest diumenge 6 de març, la "Joya del Vinalopó" de
Monòver obri la temporada taurina a la Comunitat ja que les fires de
València i Castelló no comencen fins una setmana després. El cartell pre-
vist està format per Francisco Rivera Ordóñez "Paquirri", Pedro Gutierrez
"El Capea" i Alejandro Talavante. 
En aquesta ocasió s'han triat 6 bous de la ramaderia Salamanquí
"Hermanos García Jiménez" d'Antonio Matilla.

INICI DE TEMPORADINICI DE TEMPORADAA

Conciencia2 es el nom-
bre del programa social
que llega a la emisora
municipal con ánimo de
concienciar. Mario Vidal
dirige este proyecto que
ha recibido el respaldo
de la Comisión Europea a
través de su programa
Juventud en Acción.
Nuria Molina, Tonet
Ballesteros, Débora
Tomás y el pequeño
Adrián Lledó completan
el equipo de Conciencia2.
Un grupo de personas
preparadas para hablar
de los problemas que
nos afectan diariamente.
El exconseller Joan
Romero, la campeona del
mundo de karate Estela
Benita, la directora de
estrategia en Europa de

Mead Johnson Nítida
Pastor o la fallera de la
Corte de Honor de
Valencia Paula Civera
pasarán por los micrófo-
nos del programa para
concienciar a los escu-
chantes. Cada semana
analizarán un tema dife-
rente. La pobreza, la
inmigración, las drogas,
el paro, la juventud, los
deportes, la discrimina-
ción o el medioambiente
han centrado durante
años los debates en los
medios de comunicación
y eso ha hecho que no
prestemos atención.

Cada domingo de
13:00h a 14:00h
Conciencia2 te muestra
la otra cara de la mone-
da.

RADIO MONÓVRADIO MONÓVARAR
ESTRENA PROGRAMAESTRENA PROGRAMA

DIVERSOSDIVERSOSM A R Ç   2011

Una de las fotos presentadas por J.M.CerdáUna de las fotos presentadas por J.M.Cerdá
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LA ALA AGENCIA DE DESARROLLGENCIA DE DESARROLLO LO LOCAL SOLICITOCAL SOLICITAA
VVARIAS AARIAS ACTUCTUAACIONES FORMACIONES FORMATIVTIVAS Y DE EMPLEOAS Y DE EMPLEO

EN ENERO SE PUBLICARON EN EL DIARIO OFICIAL DE LA GENERALITAT
VALENCIANA DIVERSAS ÓRDENES DE LA CONSELLERIA DE ECONOMÍA,

HACIENDA Y EMPLEO QUE CONVOCAN SUBVENCIONES PARA EL FOMENTO DEL
EMPLEO PÚBLICO Y TAMBIÉN PARA LA FORMACIÓN, SUBVENCIONES QUE HAN
SIDO SOLICITADAS DESDE LA CONCEJALÍA DE DESARROLLO ECONÓMICO DIRI-
GIDA POR RAMÓN CAMBRA A TRAVÉS DE LA AGENCIA DE DESARROLLO LOCAL

Y ACTUALMENTE PENDIENTES DE RESOLUCIÓN POR PARTE DEL SERVEF. 

Teniendo en cuenta que es objetivo prioritario de
esta Concejalía  el desarrollo de Acciones de Formación
e Inserción profesional con el fin de mejorar la ocupa-
bilidad de los desempleados de nuestra localidad, el
pasado 9 de febrero se presentó ante el SERVEF la
solicitud de subvención para realizar el proyecto deno-
minado Escuela Taller "Monte Coto". 

Las Escuelas Taller se configuran como programas
mixtos de empleo y formación que tienen por objeto
mejorar la ocupabilidad de los desempleados, mediante
la realización de obras o servicios de interés general y
social que posibiliten a los alumnos trabajadores la rea-
lización de un trabajo efectivo que, junto con la forma-
ción profesional ocupacional recibida, procure su cuali-
ficación profesional y favorezca su inserción laboral. 

Serán destinatarias de este programa las personas
desempleadas registradas en el SERVEF que, en el
momento de suscribir el contrato de formación en la
Escuela Taller tengan menos de 25 años.

Constará de una primera etapa de 6 meses, de
carácter formativo de iniciación, y otra etapa de for-
mación en alternancia con el trabajo y la práctica pro-
fesional a través de la formalización de un contrato
para la formación. La duración de ambas etapas no
será superior a 2 años y se dividirá en fases de 6
meses.

Durante la primera etapa cada alumno recibirá 6
euros por día lectivo en concepto de beca. Para el
resto de las fases los alumnos trabajadores recibirán
en concepto de salario el 75% del Salario Mínimo
Interprofesional vigente. 

Especialidades solicitadas:

1. Agente de desarrollo turístico.
2. Animación sociocultural.
3. Monitor de medio ambiente.

Número de alumnos trabajadores: 45.

Objeto de actuación: Elaboración de un paquete
turístico. Elaboración de proyectos de animación.
Diseño y desarrollo de escuelas de verano.
Acondicionamiento y puesta en funcionamiento del Aula
de la Naturaleza, entre otras actuaciones.

En materia de formación, se ha solicitado igualmen-
te a la Conselleria de Economía, Hacienda y Empleo una
subvención por importe de 45.000 euros para la
puesta en marcha de un Taller de Formación e
Inserción laboral en la especialidad de "Atención a
personas dependientes en el domicilio".

El taller está dirigido a colectivos con especiales
dificultades de inserción en el mercado de trabajo para
facilitar su incorporación laboral mediante acciones
que combinan la orientación y la formación profesional,
la búsqueda activa de empleo a través del desarrollo
de "itinerarios individuales de inserción". La duración
del taller será de 500 horas para 10 alumnos/as, los
cuales recibirán una ayuda económica en concepto de
asistencia de 10 euros por día realmente asistido.

Con independencia del Plan Local de Empleo que el
Ayuntamiento de Monóvar ha puesto en marcha con
fondos propios, la Concejalía de Desarrollo Económico
ha tramitado solicitud de subvención para la contrata-
ción temporal por parte del Ayuntamiento de trabaja-
dores desempleados para que colaboren en la ejecu-
ción de nueve proyectos de servicios de interés gene-
ral y social como medio de mejora de su ocupabilidad y
de adquisición de práctica profesional que facilite su
inserción en el mercado laboral. La contratación de los
trabajadores para este programa (EMCORP) estaría
subvencionado al 100% por el SERVEF.

PParticipantes en uno de los talleres de formación.articipantes en uno de los talleres de formación.
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SUBSUBVENCIÓN PARA LVENCIÓN PARA L A PA PUESTUESTAA
EN MAREN MARCHA DE UNA ESCHA DE UNA ESCUELCUEL A TA TALLERALLER

SUBSUBVENCIÓN PARA TVENCIÓN PARA TALLER DEALLER DE
FORMAFORMACIÓN E INSERCIÓN E INSERCIÓN LCIÓN L ABABORALORAL

SUBSUBVENCIONES AL FOMENTO DEL EMPLEOVENCIONES AL FOMENTO DEL EMPLEO
PÚBLICO (NUEVO PLPÚBLICO (NUEVO PL AN DE CHOQUE)AN DE CHOQUE)

DESENVOLDESENVOLUPUPAMENT LOCAMENT LOCALAL
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EL CENTRE CULEL CENTRE CULTURAL KTURAL KURSAALURSAAL
FLETFLETA S’INAA S’INAUGURA EN BREUUGURA EN BREU

El centre cultural Kursaal Fleta
pot ser inaugurat en un mes. Aquest
és el compromís de l'empresa respon-
sable de la construcció de l'edifici que,
en paraules dels seus representants,
es troba en la fase final prèvia a
entregar l'obra a l'Ajuntament. El
dimarts 22 de febrer l'Alcalde,
Salvador Poveda, va convidar a les
associacions socioculturals a visitar
aquestes obres. Poveda va fer d'amfi-
trió explicant als presents l'ús que es
donarà a cadascuna de les sales del
nou edifici.

Prop d'un centenar de persones
van prendre part en aquesta visita.
Totes elles van coincidir en senyalar
que l'edifici, a més d'oferir unes ins-
tal·lacions amples, modernes i funcio-
nals, presenta un aspecte impecable. 

Vora 2000 metres quadrats de
construcció es reparteixen en les
quatre altures de l'edifici a raó de
500 metres per planta. L'edifici dóna
a dos carrers, amb dos entrades, la

principal al carrer Quiles Mollá i un
altra que dóna al carrer Mestre D.
Joaquin. 

La primera planta acollirà entre
altres l'arxiu municipal i la seu dels
Nanos i Gegants. La totalitat de la pri-
mera planta és per a l'Agrupació
Musical l'Artística i per a la seua
escola de música mentre que les plan-
tes restants es destinen a associa-
cions com els Cors i Danses o la Coral
Monovera. 

Cal destacar que l'edifici es comu-
nica amb el Teatre Principal obrint així
distintes possibilitats.

El nou centre cultural compleix
amb totes les prestacions que neces-
sita un edifici d'aquestes característi-
ques. La seua façana, elaborada amb
pedra de la zona, presenta una estè-
tica elegant amb un pati de llums que
li dóna un toc especial. 

A hores d'ara es treballa en el pin-
tat interior, col·locació de vidres, llu-
minàries i els últims detalls, tot per-
què estiga a punt per a la inauguració
del centre cultural prevista per a
últims d'aquest mes o principis d'abril. 

El pressupost total de les obres és
de vora dos milions d'euros i ha estat
finançada a tres bandes per la

Conselleria d'Obres i Serveis de la
Generalitat Valenciana, dins del Pla
Confiança, des d'on s'aporta
1.400.000 euros, per la Diputació
Provincial d'Alacant que col·labora
amb 330.000 euros i pel nostre
Ajuntament que sufraga 400.000
euros.

El nou Kursaal Fleta es convertirà
així en un Centre Cultural polivalent
que a bon segur contribuirà a millorar
les condicions de treball de les distin-
tes associacions locals que albergarà
l'edifici que al llarg del temps han vin-
gut reclamant un lloc apropiat per
realitzar les segues activitats amb
comoditat. 

A BANDA BANDA DE L'ARXIU MUNICIPA DE L'ARXIU MUNICIPAL EL NOU EDIFICI AAL EL NOU EDIFICI ACOLLIRÀ DISTINTESCOLLIRÀ DISTINTES
ASSOCIAASSOCIACIONS LCIONS LOCALSOCALS. AMB QU. AMB QUAATRE PLANTES I VTRE PLANTES I VORA 2000 METRESORA 2000 METRES
QUQUADRAADRATS CONSTRUÏTSTS CONSTRUÏTS, LES PREVISIONS APUNTEN A INA, LES PREVISIONS APUNTEN A INAUGURARUGURAR-HO-HO
EN UN MESEN UN MES. . 

El Veïnat
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El Veïnat10

El dimarts 15 de febrEl dimarts 15 de febr er eler el
Consel ler d'Educació de laConsel ler d'Educació de la
Generalitat VGeneralitat Valenciana  va inaugualenciana  va inaugu--
rar les noves instal·lacions derar les noves instal·lacions de
l'Escola Infantil Ll'Escola Infantil L a Retjola. A bandaa Retjola. A banda
de les autoritats municipals,de les autoritats municipals,
AlejandrAlejandro Fo F ont de Mora va estaront de Mora va estar
acompanyat en la visita a Monòveracompanyat en la visita a Monòver
pel Delegat del Consell a Alacant,pel Delegat del Consell a Alacant,
José CiscarJosé Ciscar, el Dir, el Dir ector Tector Terer ritorialritorial
d'Educació, Vd'Educació, Valeraler o Díaz i lao Díaz i la
DirDir ectora de Regim Econòmic Mªectora de Regim Econòmic Mª
José VJosé Varargas així com per un nomgas així com per un nom--
brós públic que, malgrat la plujabrós públic que, malgrat la pluja
que va portar el dia, es van donarque va portar el dia, es van donar
cita per viurcita per viur e en primera personae en primera persona
l'acte inaugural.l'acte inaugural.

ArAr ribades les autoritats, l'acteribades les autoritats, l'acte
va començar amb unes paraulesva començar amb unes paraules
del rdel r ector de Monòver Antonioector de Monòver Antonio
Alcolea qui també va beneir lesAlcolea qui també va beneir les
noves instal·lacions. noves instal·lacions. 

TTot seguit el Conseller Fot seguit el Conseller F ont deont de

Mora i l'Alcalde Salvador PovedaMora i l'Alcalde Salvador Poveda
van prvan pr ocedir al descobrimentocedir al descobriment
d'una placa commemorativa qued'una placa commemorativa que
deixa constància del moment.deixa constància del moment.

VVa ser en eixe moment quana ser en eixe moment quan
tots els prtots els pr esents van poder resents van poder r ecóecó--
rr rr er totes les instal·lacions d'aer totes les instal·lacions d'a --
questa obra que ha estat consquesta obra que ha estat cons--
trtr uïda per l'UTE foruïda per l'UTE formada per lesmada per les
emprempr eses Constreses Constr ucciones Lucciones L osos
CarterCarteros, SL, Pos, SL, Prr omociones Chapelomociones Chapel
Royal, SL i Urbacasas 2005, SL,Royal, SL i Urbacasas 2005, SL,
sota la dirsota la dir ecció tècnica de Jorecció tècnica de Jordidi
Vicedo Jiménez. Vicedo Jiménez. 

Després de la visita totes lesDesprés de la visita totes les
parts van coincidir en senyalarparts van coincidir en senyalar
l'important salt qualitatiu que enl'important salt qualitatiu que en
matèria d'educació suposa per amatèria d'educació suposa per a
Monòver la posada en marMonòver la posada en mar xa d'axa d'a --
questa escola, amb la qual quequesta escola, amb la qual que--
darà garantida la demanda quedarà garantida la demanda que
prpresente Monòver en quant a plaesente Monòver en quant a pla --
ces educatives de 0 a 3 anys.ces educatives de 0 a 3 anys.

EL CONSELLER FONT DE MORA EL CONSELLER FONT DE MORA 
INAINAUGURA LUGURA L’ESCOLA INF’ESCOLA INFANTILANTIL

EL NOU CENTRE EDUCAEL NOU CENTRE EDUCATIU QUE ENTRARÀ EN SERVEI EL PROPERTIU QUE ENTRARÀ EN SERVEI EL PROPER
CURS PORTCURS PORTA PER NOM ESCOLA INFA PER NOM ESCOLA INFANTIL LA RETJOLAANTIL LA RETJOLA

M A R Ç 2011NOVES INSTNOVES INSTAL·LAL·LACIONS ACIONS 
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Aquest nou serAquest nou ser vei ambvei amb
capacitat per a 115 alumnes,capacitat per a 115 alumnes,
es destina als xics de 0 a 3es destina als xics de 0 a 3
anys i es divideix en tranys i es divideix en tr eses
nivells amb un total de 7nivells amb un total de 7
grgrups, el primer de 0 a 1 anyups, el primer de 0 a 1 any,,
dos grdos gr ups d'1 a 2 anys i quaups d'1 a 2 anys i qua--
trtr e gre gr ups més per als xiquetsups més per als xiquets
de 2 a 3 anys. Lde 2 a 3 anys. L a gestió seràa gestió serà
municipal mitjançant la conmunicipal mitjançant la con--
cessió a la Cooperativa "Aircessió a la Cooperativa "Air ee
LliurLliur e". e". 

LL a nova Escola infantil s'haa nova Escola infantil s'ha
constrconstr uït a una zona novauït a una zona nova
d'expansió del poble ubicada ald'expansió del poble ubicada al
Paratge de la Retjola deParatge de la Retjola de
Monòver en uns terMonòver en uns ter rr enysenys
dotacionals atordotacionals ator gats algats al
Consistori per l'emprConsistori per l'empresa queesa que
ha urbanitzat la zona.ha urbanitzat la zona.

A l'hora dels parlaments,A l'hora dels parlaments,
l'Alcalde Salvador Poveda, val'Alcalde Salvador Poveda, va
agraïr a totes les personesagraïr a totes les persones
que havien participat a fer queque havien participat a fer que
l'Escola fora una rl'Escola fora una r ealitat i enealitat i en
especial  donava les gracies alespecial  donava les gracies al
Conseller per la sensibilitatConseller per la sensibilitat
que en matèria educativa per aque en matèria educativa per a
MonòverMonòver, sempr, sempre ha demose ha demos--
trat la Generalitat Vtrat la Generalitat Valenciana. alenciana. 

AlejandrAlejandr o Fo F ont de Mora,ont de Mora,
Conseller d'Educació va rConseller d'Educació va r ecolecol --
zar la decisió przar la decisió pr esa en el seuesa en el seu

dia per l'Ajuntament per destidia per l'Ajuntament per desti --
nar l'ajuda del Pla Confiança anar l'ajuda del Pla Confiança a
la constrla constr ucció d'aquesta escoucció d'aquesta esco--
la que hi ha costat prla que hi ha costat pr opop
d'1.100.000 eurd'1.100.000 euros, al tempsos, al temps
que  rque  r econeixia  públicament eleconeixia  públicament el
bé feta i equipada que haviabé feta i equipada que havia
quedat.  quedat.  

El Conseller va rEl Conseller va r epassar lesepassar les
actuacions que en matèria d'eactuacions que en matèria d'e --
ducació s'han fet a Monòverducació s'han fet a Monòver
des de la seua Conselleriades de la seua Conselleria
durant les dos últimes legisladurant les dos últimes legisla --
turtur es destacant les 4 actuaes destacant les 4 actua--
cions que pertanyen als Planscions que pertanyen als Plans
d'Infraestrd'Infraestr uctuructures, les 2 deles, les 2 del
Pla MillorPla Millor escola i aquesta queescola i aquesta que
s'emmars'emmar ca dins del Placa dins del Pla
Confiança. Set obrConfiança. Set obr es finalitzaes finalitza --
des que han suposat unades que han suposat una
inversió per a Monòver de mésinversió per a Monòver de més
de 7 milions d'eurde 7 milions d'euros.os.

Pel que fa a l'entrada enPel que fa a l'entrada en
serser vei de l'Escola, tot apuntavei de l'Escola, tot apunta
que coincidirà amb l'inici delque coincidirà amb l'inici del
nou curs escolar 2011-12. Ennou curs escolar 2011-12. En
aquest sentit, el Conseller vaaquest sentit, el Conseller va
dir que les famílies que portendir que les famílies que porten
a aquesta escola als seus fillsa aquesta escola als seus fills
es beneficiaràn del bono infanes beneficiaràn del bono infan--
ti l  impulsat des de lati l  impulsat des de la
Conselleria que dirigeix.Conselleria que dirigeix.

EL PRESSUPOST DE LA NOVA ESCOLA ÉS DE 1.099.822,68 EUROS I
HA ESTAT FINANÇAT INTEGRAMENT PEL PLA CONFIANÇA DE LA
GENERALITAT VALENCIANA

L'AJUNTAMENT DE MONÒVER I LA DIRECCIÓ DE L'ESCOLA
INFANTIL ORGANITZEN UNES JORNADES LÚDIQUES DE PORTES
OBERTES PER A TOTA LA POBLACIÓ

Al ser molta la gent que s'ha interAl ser molta la gent que s'ha inter essat enessat en
veurveure com és la nova Escola Infantil, des de lae com és la nova Escola Infantil, des de la
rr egidoria d'educació i des de la diregidoria d'educació i des de la dir ecció de l'esecció de l'es --
cola s'han prcola s'han pr ogramat dos jorogramat dos jor nades de portesnades de portes
obertes, la primera de les quals es va fer el disobertes, la primera de les quals es va fer el dis --
sabte 26 de febrsabte 26 de febr er mentrer mentr e que la segona, que ese que la segona, que es
farà en horari d'11 a 13:30 horfarà en horari d'11 a 13:30 hor es, està pres, està pr evistaevista
per a demà dissabte 5 de març. A més de donarper a demà dissabte 5 de març. A més de donar
a conéixer les instal·lacions, la visita es complea conéixer les instal·lacions, la visita es comple--
tarà amb la celebració d'activitats lúdiques dirigitarà amb la celebració d'activitats lúdiques dirigi --
des als xics i xiques com teatrdes als xics i xiques com teatr e, jocs, xocolata,e, jocs, xocolata,
etc. etc. 

A les jorA les jor nades s'obri la possibilitat que elsnades s'obri la possibilitat que els
parpares i mares i mares interes inter essats en escolaritzar alsessats en escolaritzar als
seus fills a l'Escola Lseus fills a l'Escola L a Retjola ja que, en cas dea Retjola ja que, en cas de
demanda d'usuaris, aquest centrdemanda d'usuaris, aquest centr e podriae podria
començar a funcionar a principis d'abril.començar a funcionar a principis d'abril.
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La Concejalía de Deportes que
dirige Emilio Orgilés, ultima los
detalles para la inauguración de los
“Campos de Fútbol Santa
Bárbara”, prevista para la mañana
del próximo sábado día 12 de
marzo. El Presidente de la Real
Federación Española de Fútbol,
Ángel María Villar Llona, estará en
Monóvar inaugurando las flaman-
tes instalaciones. 

Los actos comenzaran a las 11
de la mañana con la recepción de
autoridades en el Ayuntamiento.
Luego la actividad se trasladará a
los campos que serán bendecidos
por el cura párroco, pasando a
cortar la cinta inaugural y a descu-
brir una placa en la que quedará
constancia de la fecha y del acto
en sí. 

Paralelamente, una cadena
humana formada por todos los fut-
bolistas y resto de deportistas de
Monóvar, harán llegar a los nuevos
estadios un balón que, partiendo
del municipal "Las Moreras", sim-
bolizará el cierre del viejo campo
de deportes y la apertura de las
nuevas instalaciones simulando un
relevo que ha sido anhelado duran-
te generaciones.

Este acto, por el significado
que encierra,  promete ser emoti-
vo al tiempo que marcará el inicio
de una nueva etapa para el depor-
te monovero. Una vez llegado el
balón-testigo, con él que se reali-
zará el saque de honor, se dará
paso a los primeros partidos de
fútbol que se disputen en los cam-
pos bautizados con el nombre de
“Santa Bárbara”. 

La organización trabaja en un
acto sorpresa a realizar en el
campo principal en el que tomaran
parte las escuelas y equipos de
fútbol de Monóvar. Se contará con
la participación de la banda de
música La Artística al tiempo que
se ha invitado a la comisión de fies-
tas de Santa Bárbara y a la
Asociación Sociocultural de
Vecinos del barrio.

Cabe destacar que la imagen
de la Santa, que da nombre a los
campos de fútbol, ese día  abando-
nará su ermita partiendo en rome-
ría a las nuevas instalaciones. Allí y
desde   un lugar destacado, presi-
dirá los actos inaugurales. Este
gesto ha sido posible grácias a los
vecinos, comisión de fiestas y por
supuesto a la iglesia.
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LLOS CAMPOS SE INAOS CAMPOS SE INAUGURANUGURAN
EL 12 DE MARZOEL 12 DE MARZO

El Concejal de Deportes no olvida el compromiso de Diputación. En la foto posa junto a una de las porterías. Al fondo, Santa Bárbara.El Concejal de Deportes no olvida el compromiso de Diputación. En la foto posa junto a una de las porterías. Al fondo, Santa Bárbara.

ANGEL MARÍA VILLAR ESTARÁ EN LA INAUGURACIÓN DE LOS DOS CAMPOS DE FÚTBOL 

Como  les hemos venido informando desde El Veïnat, las
nuevas instalaciones disponen de un graderío cubierto con
capacidad para 2000 espectadores. Bajo de las gradas se ha
generado un importante espacio que alberga vestuarios, sala
para fisioterapeuta, botiquín, servicios, almacenes, salas poli-
valentes y de reuniones. Las instalaciones disponen de espacios
abiertos, terrazas y un amplio bar-cafetería con unas vistas
privilegiadas. En definitiva unas instalaciones modélicas, con
vistas al futuro que sin duda cubrirán con creces las expecta-
tivas tanto de jugadores como de aficionados monoveros.

M A R Ç  2011ESPORESPORTS TS 

TRATRAS SU INAS SU INAUGURAUGURACIÓN, UN DÍA DESPCIÓN, UN DÍA DESPUÉS COMENZARÁ LUÉS COMENZARÁ L A AA ACTIVIDAD FUTBCTIVIDAD FUTBOLÍSTICOLÍSTIC A EN LA EN LOS NUEVOS COS NUEVOS C AMPOSAMPOS

Campo dos, también con césped artificialCampo dos, también con césped artificial
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La localidad canaria de Telde acogió este
año la trigésimo segunda edición de la Copa
de la Reina de balonmano femenino. En la
participación se vieron las caras el Mar
Alicante, Elda Prestigio, Mar Sagunto,
Monóvar Urbacasas, Elche Mustang, Itxaco,
Bera Bera y el equipo  anfitrión, el Rocasa.

La competición se disputó en el pabellón
Antonio Moreno, instalación con capacidad
para unas 700 personas a unos 50 kilóme-
tros del hotel de concentración del equipo
monovero, en la población de San Agustin,
prácticamente dentro de Maspalomas.

En la tarde del miércoles 23 de febrero
se celebró un acto protocolario de bienveni-
da a los equipos en el mismo pabellón en el
que intervino el Alcalde de Telde, un repre-
sentante de la Federación Española de
Balonmano, un miembro del gobierno de
Canarias y un representante de la organiza-
ción.

A las 12 horas del día siguiente arranca-
ba la competición con el primer partido que
enfrentó al Mar Alicante y al Mar Sagunto.
Fue un partido muy igualado que finalizaba
con empate a 26 goles y que necesito de una
prórroga que decidió al primer semifinalista.
Al final de los 10 minutos añadidos, las ali-
cantinas del Mar Alicante dirigidas por Angel
Sandoval, se impusieron al equipo de Cristina
Mayo con un marcador final de 30 a 32.

Por la tarde, el favorito de esta compe-
tición, el Itxaco de Navarra, se enfrentaba al
Elche Mustang, un partido donde las nava-
rras no pisaron el acelerador y al final gana-
ron a las ilicitanas con un apretado 20 a 17.

El tercer encuentro de cuartos, era un
partido interesantísimo dado que se enfren-

taban el Elda prestigio y Bera Bera, dos de
los equipos más en forma de la liga. Ambos
tuvieron oportunidades para llevarse el pase
a las semifinales que en esta ocasión fue
para el equipo de José Ignacio Prades que
derrotó al Bera con un marcador de 29 a
34.

Y por fin llegó el turno para nuestro
Monóvar Urbacasas que se enfrentaba all
equipo local, el Rocasa. Las nuestras jugaron
bajo la presión de un pabellón totalmente
lleno de público canario que se dio cita  para
ver este partido que comenzó muy favorable
para las de casa puesto que tuvieron un par-
cial de 4 goles a 0 nada más comenzar. La
reacción monovera tardaría en llegar.
Mientras tanto fuimos a remolque durante
toda la primera mitad con desventajas de
tres y cuatro goles,

Tuvo que llegar la segunda mitad para
que las nuestras reaccionaran. Por primera
vez en el encuentro nos poníamos por delan-
te llegando a tener una ventaja de dos goles.
Parecía que se podía llegar hasta el final
manteniendo la ventaja pero las pérdidas de

balón, las imprecisiones y no haber parado a
la jugadora canaria más letal hicieron que el
partido acabara con empate forzando a
resolver el marcador en la prórroga. Los
siguientes diez minutos tuvieron la misma
tónica, pero confiábamos en poder pasar la
eliminatoria. No fue así. Al final el equipo de
casa pasó a semifinales al vencer con un
marcador final de 31 a 33.

Ya en semifinales el Itxaco volvió a poner
tierra por medio y se deshizo con claridad del
Mar Alicante al que venció por 26 a 18. La
otra semifinal estuvo más igualada y el Elda
venció al Rocasa por tres goles de diferen-
cia, 26 a 29.

La final se disputaba el domingo a las 11
de la mañana (hora insular) entre Itxaco y
Elda que protagonizaron una buen encuentro
aunque siempre fue por delante en el marca-
dor el equipo de Navarra con rentas de 7 y
8 goles. Únicamente al inicio de la segunda
parte el equipo eldense se puso a  solo dos
goles, pero no pudo remontar. El Itxaco se
proclamó ganador de la copa de la reina de
balonmano femenino al vencer por 29 a 21.

NO PUDO SER, EL MONÓVAR URBACASAS CAE EN CUARTOS DE FINAL DE LA
COPA DE LA REINA DISPUTADA EN CANARIAS EN UNA COMPETICIÓN QUE

GANÓ EL EQUIPO FAVORITO, EL ITXACO DE NAVARRA. 

El Urbacasas llegó a la prorroga en la que fue derrotado por el Rocasa.El Urbacasas llegó a la prorroga en la que fue derrotado por el Rocasa.

ÚLÚLTIMOS RESULTIMOS RESULTTADOSADOS
LA ÚLTIMA JORNADA DE LIGA DISPUTADA ANTES DEL CIERRE DE ESTE VEÏNAT DEJÓ PARA

LOS EQUIPOS MONOVEROS LOS SIGUIENTES MARCADORES:

FÚTBOL
Monóvar C.D 2 - Albaterense 2
R. Playa San Juan 2 - Monóvar Juvenil 3
Monóvar Cad. A 4 - Forqué 3
Bañeres 1 - Monóvar Cad. B 4
Monóvar Femenino 1 - Villajoyosa 2

ESCUELA DE FUTBOL
Biarense 1 - Monóvar Atc. Alevín A 4
Monóvar Atco. Alevín B 5 - Rayo Ibense B
FUTBOL SALA
Sporting Monóvar 3 - Calpe 3
Monóvar juvenil 2 - Horadada 4 
FRONTENIS
Muchamiel 3 - Monóvar A 0

BASQUET
Crevibasquet 27 - Monóvar Alvin 71
Básquet Alcoi 57 - Monóvar Cad. Masc. 63
Jorge Juan 47 - Monóvar Infantil 62
Bigastro 58 - Monóvar Júnior 82
Jorge Juan 57 - Monóvar 56
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El 30 de enero se celebró
en Alicante el Campeonato de
Invierno, alevín, infantil y juvenil
de kárate, en el que Monóvar
contó con representación, a
través del Club de Kárate
Corpore de Monóvar. Este
evento tuvo lugar en el Pabellón
Central Pitiu Rochel, ubicado
junto al campo de fútbol del
Hércules, y en él participaron
más de 400 jóvenes deportis-
tas.

Nuestros campeones fue-
ron: Andrea Ruiz Pérez, que
quedó en primera posición,
Alejandro Alcázar Gran, que
también consiguió primera posi-
ción y revalidando su título, y
Joel Armero Carretero, que
quedó en tercera posición. Los
nuestros obtuvieron un gran
porcentaje de triunfos, teniendo
en consideración que de todos
los monoveros que se esperaba
acudieran al evento, solamente
lo hicieron Aina Vera Lechuga,
Aarón Borrell Sánchez y los

citados anteriormente. 
Por otra parte cabe desta-

car la excelente participación de
los hermanos Cucarella en los
Campeonatos de la Comunidad
Valenciana Absoluto, celebrados
el pasado 12 de Febrero en la
localidad costera de Gandia.
Saúl Cucarella Villora realizó una
gran intervención quedando en
3º puesto en la categoría de
kumite de menos de 75 kilogra-
mos. Juan Andrés Cucarella
Villora no tuvo opciones, per-
diendo en el pase para el tercer
puesto.  

Gracias al podium logrado
por Saúl, tiene opciones para la
participación en los campeona-
tos de España que se celebra-
rán en Ciudad Real. Ahora todo
depende de los entrenamientos
de tecnificación y sólo resta
esperar que los seleccionadores
tengan en cuenta el buen esta-
do de forma con el que cuenta
el monovero. 

CAMPEONACAMPEONATTOS OS 
DE KÁRADE KÁRATETE

EL CLEL CLUB CORPORE PRESENTE EN LUB CORPORE PRESENTE EN LOSOS
CAMPEONACAMPEONATTOS DE ALICANTE Y DE LAOS DE ALICANTE Y DE LA

COMUNIDCOMUNIDAD VAD VALENCIANAALENCIANATEMPORADTEMPORADA DE TRIAA DE TRIATLÓTLÓ
Els membres del Club Triatló

Bilaire  han començat una inten-
sa i prometedora temporada.
Enguany es desplaçaran als Iron
Mans de Frankfurt (Alemanya) i
Barcelona, a més de totes les
proves del calendari de Triatló i
Duatló de la Comunitat
Valenciana.

La temporada 2.010 es va
tancar brillantment a la Gala del
Triatló celebrada a València, on
Antonio Samper va replegar el
trofeu com a tercer en el
Ranking de la Copa Federació de
Triatló, sumant els punts als
triatlons de Cullera, Dènia,
Navajas, Burriana i Oliva.

El 23 de gener es va partici-
par  a l'edició 22 de la Mitja
Marató de Santa Pola, on es va
batre el rècord de participació
en vora 8.000 corredors. Els
monoveros primers a arribar
van ser José Augusto, amb un
temps d'1:20:32' va acabar al
lloc 48é de la seua categoria,

Robert amb 1:27:30' el 100é, i
el Witi amb 1:28:46' el 176é.
En categoria sènior femenina,
Maria amb un temps d'1:50:45'
va acabar la 91a i Vanessa amb
2:06:19' la 214é, en el que va
ser el debut de les dos en
aquesta distància. En veteranes,
Rosa amb 1:54:56' va acabar la
28a.

El 29 de gener es va cele-
brar la segona edició del Cros
Nocturn a Sax. Més de 1.000
corredors van prendre l'eixida
per recórrer 8Km. amb la puja-
da al castell per dos voltes. 

Per últim el 8 de desembre
es va disputar la carrera de
muntanya de Castalla, recorrent
16km. per la serra de la locali-
tat. El Witi, amb un temps
d'1:23:36' va acabar el 59
sènior, Valdés amb 1:25:07' el
64é i Alex, amb 1:29:34' el 92é.
En categoria femenina, Maria
amb un temps d'1:58:50' va
acabar la 14a.  

El Grupo Espeleológico de Monóvar realizó recientemente una
nueva salida en la que 27 participantes se embarcaron en la aventura
coronar la cumbre de la "Peña Gross", de 1.087 metros de altura, que
se situa en la umbría del Algayat, en el termino municipal de la Algueña.

La mañana acompañó puesto que salió un día soleado aunque con
algo de viento en la parte alta de la montaña. Los participantes tarda-
ron alrededor de una hora y veinte minutos en alcanzar la cumbre en
una subida con desnivel de unos 500 metros, siendo del agrado de
todos los participantes. En total se tardó en terminar la ruta unas tres
horas dado que había gente de todas las edades incluso niños de 6
años.

La ruta sube por un barranco muy frondoso, lleno de vegetación y
algo empinado hasta salir a la parte superior de la montaña donde la
senda conduce hasta la cumbre, realizando un breve zig-zag que ofre-
ce vistas desde lo mas alto  esplendidas ya que se puede ver la ciudad
de Guardamar junto a la costa alicantina.

La próxima salida que el grupo espeleológico tiene programada será
para el día 20 de marzo. Para más información pueden consultar  la
pagina web del grupo.
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El sábado 12 de febrero se disputó en la piscina olímpica de
Torrevieja la 4ª jornada de la liga benjamín-alevín en la cual participa-
ron 7 representantes del  club natación de Monóvar (4 chicos y 3
chicas). 

Las primeras pruebas que se disputaron fueron las de 200m
braza, una prueba novedosa para los nadadores que la realizaron,
dado que nunca antes habían nadado esa distancia en el estilo braza
en el que todos los nadadores tuvieron  buen papel.

Posteriormente la competición continuó con la prueba de mari-
posa, uno de los estilos más exigentes, en el que hay que destacar
el papel de Rubén y Arturo que se enfrentaron a esta prueba por pri-
mera vez contando con el agravante de que al realizarse en una pis-
cina de 50m no tuvieron ese descanso al realizar el viraje que les
hubiese proporcionado  una de 25m, por tanto fueron 50m de tirón
pero a pesar de ello completaron la distancia fabulosamente.

Por todo ello cabe felicitar a todos los nadadores y a animarles a
seguir entrenando fuerte. 

Estos son los tiempos conseguidos por los monoveros en esta
jornada de liga:

200m BRAZA
Julia Sánchez 3:38.62
Gema Mallebrera 4:05.72
Lucía Pina Bernabé 4:12.56
Alejandro Samper 3:27.16

100m MARIPOSA
Julia Sánchez 1:47.25
Gema Mallebrera 2:02.36
Alejandro Samper 1:44.32
Santiago Alberola 1:41.70

50m MARIPOSA
Rubén Marhuenda 1:01.80
Arturo Lázaro 1:15.17

ESPORESPORTSTS



JOVENTUTJOVENTUT

El Veïnat15

CURSO PCURSO PARA DEJAR DEARA DEJAR DE
FUMAR EN PUNTJOFUMAR EN PUNTJOVE VE 

CARNACARNAVVAL  2011AL  2011

Cada año por estas fechas,
aprovechando los nuevos propó-
sitos que nos hacemos todos
con la entrada del mismo, la
Concejalía de Juventud organiza
un curso para dejar de fumar.
Sabemos que son muchas las
personas que a través de este
curso han conseguido dejar de
lado el tabaco, y este año, más
que nunca les proponemos a
quienes todavía no lo han conse-
guido que lo intenten, porque
con la nueva ley e imagen tan

desvirtuada de este hábito,
sobre todo para los que tene-
mos que dar ejemplo a otros, no
con el dicho sino con el hecho,
mejor dejarlo cuanto antes.
En Puntjove te podemos ayudar,
inscríbete en el Curso para dejar
de Fumar que se inicia este mes
de marzo y con tan solo 10
sesiones… te sentirás mejor, te
ahorraras mucho dinero y gana-
rás en todos los aspectos…
más joven, más salud, más dine-
ro… a qué esperas?

2ª JORNAD2ª JORNADA DEA DE
ORIENTORIENTAACIÓN CIÓN 

Tras el éxito de las Jornadas de
Orientación para estudiantes
celebrado el pasado año en el
IES de Monóvar, repetimos.
Este año la Concejalía de
Juventud y el IES Enric Valor,
organizan de nuevo esta jornada
para orientar a todo aquel que
quiera estudiar. Una mañana
informativa, desde las 9  hasta
la 1 del mediodía, en la que
saber  cómo acceder tanto a
una carrera universitaria, a un
módulo o incluso a las Fuerzas
Armadas. Además este año,
como sabemos que los que
mejor pueden informar a los
jóvenes y a la población en gene-

ral, son otros jóvenes en la
misma situación, tendremos uni-
versitarios de distintas carreras
y de distintos módulos que nos
cuenten su experiencia y nos
saquen de muchas dudas. 
La Jornada se dirige a alumnos
de 4º de la Eso, de 1º y 2º de
Bachiller, módulos y todos aque-
llos que queráis retomar estu-
dios, ya que el acceso a ello
siempre es posible, sea cual sea
la edad. 
Hay muchas puertas que abrir y
desde la Concejalía de Juventud,
con la colaboración del instituto,
queremos darte la llave de
todas.

El ganador del
Cartel de Carnaval,
Javier Polo García,
con tan solo 12 años,
es un joven promesa
de Monóvar ya que
lleva varios concursos
de ilustraciones gana-
dos. El jurado, com-
puesto por expertos
en la materia, rápida-
mente se dio cuenta
de que a parte de ser
ingenioso, el cartel
estaba hecho con
precisión, muy elabo-
rado y bien trabajado,
y sobre todo era ori-
ginal e ideal para la
ocasión. 

Quieres estar más joven, con másQuieres estar más joven, con más
salud y más dinero… salud y más dinero… 

18 de marzo INFO18 de marzo INFO-ESTUDIS-ESTUDIS
en el IES de Monóvaren el IES de Monóvar

Cartel Ganador del concurso 2011.Cartel Ganador del concurso 2011.

PPremio Cartel Carnaval 2011remio Cartel Carnaval 2011

Cada año, el viernes de
Carnaval, es habitual, visi-
tar la Plaça de la Sala, y
más concretamente, nues-
tro Ayuntamiento. Tan
peculiar, con tanta perso-
nalidad como tiene en
Carnaval también se trans-
forma para la ocasión.

Desde la Concejalía de Juventud sabemos que nadie como la gente
maravillosa del Grupo de Espeleología de Monóvar, que no en la som-
bra, como se suele decir, sino en la oscuridad más bien, porque es de
noche cuando preparan, idean, componen y ejecutan su plan… deco-
ran nuestro este emblemático edificio. 

Todos los años nos reunimos con Antonio Román, que vive como
nadie nuestro Carnaval. No solo participa en la decoración del
Ayuntamiento siendo el director de la obra, sino que además nos ha
dejado año tras año una colección de disfraces que serían dignos de
exposición. Por su originalidad, su alusión a la historia monovera y su
elemento sorpresa. 

El año pasado, no contamos con su presencia en el Desfile
y le echamos de menos, pero este año ha dirigido una vez más la deco-
ración de nuestro Ayuntamiento, con la participación de todo su
grupo. Gracias a los espeleólogos de Monóvar y gracias Antonio
Román por tu colaboración año tras año, que ha pasado ha ser una
pieza clave en nuestro Carnaval.

¡Gran trabajo!¡Gran trabajo!

Grupo espeleológico ante el Ayuntamiento.Grupo espeleológico ante el Ayuntamiento.
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Después de 4 años las elecciones munici-
pales y autonómicas están a la vuelta de la
esquina. En menos de cuatro meses tendre-
mos nueva Corporación Municipal. 

En las ciudades pequeñas como la nues-
tra, se escuchan comentarios sobre quien o
quienes formarán parte de la lista de uno ú
otro partido. Esa lista que nos tenemos
que“tragar” en base a la actual ley electoral
que tenemos. No hay lugar a decidir por ésta
o aquella persona. Se trata de una lista cerra-
da que a criterio de los partidos les puede-
proporcionar más votos. Que si este debe ir
porque está muy bien visto en tal o cual sec-
tor. No, que ésta tiene muy contentos a éste
o aquél colectivo, etc... O sea que lo impor-
tante aquí, es ganar votos, lo puedo entender,
sin embargo se está obviando la buena o mala
gestión que estas personas puedan hacer al
llegar a ser concejal o concejala, que debería
ser en realidad el objetivo prioritario para el
buen funcionamientode nuestro Ayuntamiento
y por ende de nuestra ciudad y los que la habi-
tamos. 

La experiencia y bien hacer de los conce-

jales que acaban una legislatura, debería pri-
marse por los partidos a la hora de decidir las
nuevas listas, y ese plus debiera ser el que
marcara la diferencia respecto de otras con-
sideraciones y futuribles resultados. 

En nuestro caso, muchos de los ciudada-
nos saben valorar las actuaciones de los con-
cejales que nos han gobernado, y aunque no
tenemos la posibilidad de señalarlos en la
“lista”, sí la tenemos de NO votar ésa candi-
datura al comprobar que ha desaparecido de
ella, tal o cual persona, y esta posibilidad
puede llevar a que en estos casos se puedan-
perder las elecciones, o ésa mayoría absoluta
que tanto se anhela por los partidos mayori-
tarios, y eso será responsabilidad directa del
partido, y nosotros los ciudadanos tendremos
que aguantar cuatro años a quienes no qui-
siéramos en el poder. 

Ya es sabido que dentro de las propias
formaciones políticas, existen, pugnas,envi-
dias y actuaciones para descolgar de las
dichosas “listas”, a ciertas personas que
entre los suyos, por su capacidad o ignoran-
cia, no están bien considerados por aquello de

que -Lo ha hecho tan bien, que nos ha anula-
do a los demás, o lo ha hecho tan mal quenos
ha dejado en ridículo-, podría extenderme
más, pero quien lo lea lo entenderá perfecta-
mente. Pues bien, el tema está muy claro y
muy fácil de resolver. Como en la escuela;
valorar del 1 al 10 la labor realizada durante
los transcurridos cuatro años, y quien saque
nota se queda, y el que no la obtenga sale de
la lista. Así de fácil, eso sí, sin aplicar aquello
de la “sombra”. En este sentido, el Ex-
Presidente Aznar, nos dio una gran lección:
casi todos sus ministros eran mejores que él.
Supo rodearse de los mejores y nos gobernó
durante 8 años, en mi opinión y la de muchísi-
mos españoles, de la mejor manera posible.

Téngase en cuenta este comentario que
no está escrito en vano, sino con la intención
de que se actúe correctamente y muy posi-
blemente para evitar, amargas situaciones
que siempre se darán a posteriori.

José María Monzó Giner

LLEGAN LAS ELECCIONES LLEGAN LAS ELECCIONES 

Los poetas siempre supieron hacer con lo que hay,
extraer de la tierra fértil de la lengua frutos inéditos
y lo siguen haciendo como si fuera un yacimiento ina-
gotable. También los artistas saben hacer algo con lo
aparentemente inservible, con la materia de desecho,
fundiendo, cortando, pegando, bricolando, reinventan
la materia que contemplamos con gozo. Pero no
todos tienen ese "saber hacer con lo que hay", aun-
que la vida no se trate de otra cosa. Con qué facilidad
huimos de las contrariedades, de lo que causa nues-
tra sorpresa y despierta nuestro deseo, de las dife-
rencias con el otro, acomodándonos en una aparente
homogeneidad, rechazando lo que distorsiona nuestra

visión unidireccional.  Andamos por un carril en la vida sin preguntarnos por qué vamos por él, por
el destino, por comodidad, por si acaso…  Dejamos pasar una y otra vez la posibilidad del encuen-
tro con las pequeñas cosas, los caminos no trillados. Nos amparamos en la  seguridad del grupo
sin saber que se convierte en prisión. ¡Si supiéramos hacer con eso que no reconocemos como
nuestro y rechazamos! Si pudiéramos hacer "como rueda de molino", ¡otro gallo cantaría!.   
Pues bien ahí, en Monóvar,  tenemos una rueda de molino, "El Molinet" y nadie se había fijado. ¿un
centro para discapacitados? NO, no se engañe, es algo más, pero no todo el mundo saber ver lo
que tiene ante sus ojos. A veces somos como ciegos en un mundo tomado por  imágenes que no
nos dejan ver. Pero nunca es tarde. Por eso les invitamos a ver desde otra perspectiva, acudien-
do el viernes día 11 de marzo a las 19 horas a la Casa de Cultura del Pueblo. Allí podrán contem-
plar briznas creativas de esa tierra que el Molinet pisa y que tiene nombre de poeta: calle Gustavo
Adolfo Bécquer.
Por si no lo sabe, el Molinet es un Centro Ocupacional, un lugar de paso, un lugar de puertas abier-
tas a jóvenes y adultos que han tenido dificultades para salir adelante en los estudios y en la vida,
que llevan 23 años inventando cada día y compartiendo como ciudadanos este pueblo tan querido.
¡Os esperamos!

Roque Hernández
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PROGRAMA DE ACTOS

11 de marzo de 2011
19,00: Presentación  del Proyecto de Centro
y Servicios "23 años inventando cada día"
19,30: Inauguración de la exposición de arte,
artesanía y talleres del Molinet a cargo de las
autoridades de la Mancomunidad
Intermunicipal del Valle del Vinalopó.
Talleres que exponen: Carpintería,
Encuadernación y Cuero, Elaboración de Papel
Artesanal, Horticultura y Jardinería,
Actividades Grupales y Artísticas, Cerámica y
Confección, Formación Prelaboral, Autonomía
Personal y Formación Ocupacional, Pintura.
Lunch: Taller de Cocina.

Del 14 al 18 de marzo.
Exposición y venta de productos artesanales:
Visitas concertadas de Centros y Servicios
durante las mañanas de 11 a 13 horas.
Apertura por las tardes  de 17 a 21 horas. 

Día 15 de marzo.
18,30: Taller de Cine. Película. "las llaves de
casa". Director Gianni Amelio.

EL MOLINETEL MOLINET, "POET, "POETA EN SU TIERRA"A EN SU TIERRA"



BRUSELAS ABRUSELAS ACOGE EL ARTE VCOGE EL ARTE VALENCIANO ALENCIANO 
CONTEMPORÁNEO DEL PINTCONTEMPORÁNEO DEL PINTOR XAOR XAVI GARCÍAVI GARCÍA
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Bruselas, 28/01/2010.- La pintura contemporánea de
Xavi García se exhibe en la capital europea gracias a la
muestra "Callejeando" que el Ayuntamiento de Monóvar, a
través de su concejalía de cultura, ha patrocinado con el
apoyo de la Fundación Comunidad Valenciana Región
Europea.

A la inauguración, que ha tenido lugar en la oficina de
representación de la región alemana de Sajonia-Anhalt en
Bruselas,  ha asistido una delegación del municipio de
Monóvar formada por 15 ciudadanos y representantes de
la localidad, que han querido acompañar al artista en ell
estreno de su obra en la capital europea.  

Al acto también ha contado con la presencia del secre-
tario de Estado de Sajonia - Anhalt,  Michael Schneider, ell
director de la oficina de Sajonia-Anhalt en Bruselas, Thomas
Wobben, y el director general de la Oficina del Consell en
Bruselas, Juan Manuel Revuelta, quien ha afirmado que
"esta exposición es una clara muestra del compromiso de la

Comunitat con la proyección exterior de nuestra cultura
como un atractivo más de nuestra región".

"Callejeando"  exhibe una serie de 14 pinturas frescas y
cosmopolitas inspiradas en el grafiti como manifestación
artística popular y espontánea de las calles, cuya temática
está centrada en los viajes, la moda y los medios de comu-
nicación.  A través de las pinturas, el espectador viaja   por
ciudades como París, Londres, Roma o Nueva York, una
innumerable gama de ambientes  de los que se ha valido
para realizar sus obras.  Asimismo, los asistentes a la inau-
guración han podido disfrutar de una  proyección de video-
arte, en forma de  animación digital, de la obra  de Xavii
García realizada por el artista Juan Tendero.

"En esta muestra he tratado de recoger las impresiones
y recuerdos de mis viajes alrededor de Europa a través de
pinturas de ritmo palpitante y la saturación de los mensa-
jes, la fragmentación y la mezcla de elementos", ha mani-
festado el artista monovero.

El Alcalde de Monóvar, Salvador Poveda, ha expresado
su satisfacción porque el arte de la localidad  llegue hasta
el corazón de Europa a través de un de sus pintores más
reconocidos. "Xavier García ha internacionalizado su obra,
traspasado fronteras y llevado el nombre de nuestra ciudad
por toda Europa", ha señalado Poveda. 

Además, en el trascurso del acto, los asistentes han
podido disfrutar de una degustación de vinos de la bodega
'Celler la Muntanya', elaborados gracias a la iniciativa
"Microviña", un proyecto que apuesta por la producción
vitivinícola en pequeños viñedos y que aporta ventajas eco-
nómicas, sociales, medioambientales y culturales.

Esta muestra itinerante, que podrá visitarse hasta el
próximo 21 de febrero, ha sido patrocinada por el Rotary
Club de Elda-Vinalopó,  las empresas "DeChics" calzados, e
Imprenta  " Viuda de Manuel Vidal" S.L. y la Obra Social "La
Caixa"

EL ARTISTA MONOVERO PRESENTA "CALLEJEANDO", UNA MUESTRA  INSPIRADA EN EL
GRAFITI Y EL ARTE URBANO QUE RECOGE IMPRESIONES EXTRAÍDAS DE SUS VIAJES

LL a exposición se inauguró el 27 de enero.a exposición se inauguró el 27 de enero.

El pasado viernes 21 de enero tuvo a efecto la renova-
ción de la Junta Directiva de la Coral Monovera Virgen del
Remedio, con la siguiente composición:

Presidenta, Ginesa Corbí
Vicepresidenta, Clara Rico
Tesorero, Vicente Giner
Secretario, Luis Fernando Pérez
Vocal, Juan José Berenguer
Vocal, Lorenzo Tribaldo
Vocal Pepita Vidal
Vocal, Pepi Martínez

Esta junta directiva aprovecha la oportunidad para man-
dar un cordial saludo a toda la población, y recordar nues-
tra disposición ante cualquier sugerencia o comentario que
ustedes crean oportuno emitir.

Agradecer finalmente el apoyo con que hemos contado
y garantizar nuestra entrega y dedicación en esta nueva
etapa que iniciamos.

Ginesa Corbí Martínez
Presidenta Coral Monovera Virgen del Remedio

NUEVNUEVA DIRECTIVA DIRECTIVA PA PARA LA CORAL MONOARA LA CORAL MONOVERAVERA
GINESA CORBÍ ESTARÁ AL FRENTE DE NUESTRA CORAL COMO PRESIDENTA
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SABIA VD.: (Continuación del nº anterior sobre la dinastía de los
Austrias) que Carlos II, a los cuatro años, todavía estaba en la dentición (o
sea, que no le habían salido los dientes) para la cual habiéndose  necesita-
do nada menos que catorce amas de cría. A los cinco años no se tenía en
pie y no sabía ni andar. Cuando lo presentaban en público,  lo sostenían sus
ayas mediante una suerte de tirantes atados a las axilas y la cintura que se
disimulaban con la ropa. A los 9 años no sabía leer ni escribir. No lograba
estar de pie más que con dificultad y jugaba sentado sobre la almohada con
enanos y bufones que le distraían con sus números y gestos de anormal que
eran los únicos que comprendía el príncipe. A los catorce años de edad se
le buscó esposa por toda Europa, pero ninguna princesa quería casarse con
él, a última  hora lo casaron con la sobrina del rey Luis XIV, que tampoco
quería casarse con él, se llamaba Maria Luisa, y cuentan que desesperada
se arrojó a los pies de su tío, el monarca galo, para que lo impidiera, pero
no lo consiguió. El rey, marcó la decadencia de España, y a su muerte, al no
tener descendencia, se produjo la guerra de sucesión y su dinastía la per-
dió, así que el sobrenombre de "el hechizado" se lo ganó a pulso.

SABIA VD. : Que según publicaciones de organismos internacionales, las
reservas de oro del mundo, se cifran en 130.000 Tm de las cuales alrede-
dor de 30.000 están controladas por los bancos centrales de distintos paí-
ses, el resto, es decir 100.000 Tm. están en manos de particulares en sus
distintas presentaciones de lingotes, joyas, monedas, etc. La pregunta que
se hacen es ¿Qué sucedería a la economía mundial si los poseedores parti-
culares decidieran invertir en el mercado  para hundir el precio del oro?. De
momento no lo saben pero ya se está empezando a "compro oro", que quie-
re decir que se vende.

SABIA VD. : Que en el diario de Bernardo Rico dice "Viernes 1 de febre-
ro se 1895 uvo una elá muy grande. Las mulas fueron desde las 9 a las 5
de la tarde a labrar y arrematamos la poda del Conde. Vino el burrero del
Belig y se llevó dos arovas y media se aseite y 8 madejas soga. Cogimos en
las peñas otro gato con el sepo, serval. Sigue Pepet enfermo. Domingo 3
amanesió un día mui ermoso como si fuera verano. Me vine por la tarde.
Nos traimos los machos para la casa. Se murió una embra de conejos del
corral de arriba y no la comimos para senar gazpachos. (Aquí cerdito o
conejo que se moría, gazpachos con él, para cenar o para comer, no había
ningún problema de caducidad). Lunes 4 maté una perdis en el puesto del
pinito y al Beato se le fue otra. Yso un dia ermoso; pasó el tío Cuquillo por
aquí. Estabamos asiendo aseite. Pepe aún estaba enfermo. Se marchó una
perdis erida en el puesto al Beato".

SABIA VD. : Que en el semanario El Pueblo, de fecha 4 de enero ce
1908, publicó lo siguiente: "Movimiento de población: Nacimientos 282,
matrimonios 50, defunciones 150. En consecuencia ha habido un aumento
de población durante en año 1907 de 132 individuos. Como se ve ha corres-
pondido mayor natalidad al mes de mayo que se lleva la palma  con 32 naci-
mientos y menor el mes de abril  durante el cual han nacido 16 solamente.
En matrimonios se lleva la palma el mes de septiembre en el que se cele-
braron 9. El mínimo corresponde a mayo en el que solo hubo dos enlaces. El
número de defunciones está en primer lugar marzo con 20 fallecidos y figu-
ra con el menor número de defunciones julio en el que murieron solamente
6. En resumen, una salud a prueba de bomba. Pero en realidad el aumento
de población que arroja la anterior estadística queda muy mermada por la
emigración se familias a la América del Sur (el Brasil sobre todo) y más
especialmente a la Argelia" (más datos no se pueden pedir al director de
dicho semanario que estaba en todo). 

SABIA VD. :  Que en el mes de Enero no se ha celebrado ningún matri-
monio, han nacido once y han fallecido nueve.

José Mallebrera Alfonso

RECUERDOS DE MI PUEBLRECUERDOS DE MI PUEBLOO
MONÓVAR Y SANTA CECILIA 

EL 30 DE NOVIEMBRE

Este año, la banda de música, la coral y la rondalla, celebraron juntas
el festival que habitualmente se dedica a la patrona de la música. En
todo momento el ambiente fue muy entusiasta aunque el día no invita-
ba a salir, nos azotaba un frío inmenso.
A los sones de La artística, desde su escuela, se inició un pasacalle,
precedido por las tres banderas, para dirigirse a la parroquia. Acto
seguido se celebró una misa cantada por la coral. En la homilía, el sr.
cura, D. Miguel, nos dio a conocer la vida de la Santa y de su familia a
grandes rasgos. Cuando llegó el momento de la comunión general, nos
estremecimos; una voz angelical entonaba el Ave María de Schubert,
nos parecía estar en el Pórtico de la Gloria. Unos pensaban que sería
un disco o caset, otros fijaron la mirada donde estaba situada con res-
peto la coral. Ninguna boca femenina se movía. Viendo que la organis-
ta no dejaba de mover sus manos, pudimos comprobar que también
movía los labios. ¡Que maravilla! Consuelito Silvestre a la vez cantaba
y tocaba el órgano. Pocas personas conocíamos dicha faceta de esta
profesora. ¡Felicidades!

Al terminar la Santa Misa, se realizó una Procesión con la imagen de
Santa Cecilia a hombros de componentes de la rondalla y la coral. La
banda de música cerraba detrás de las autoridades eclesiásticas y
organizantes.
Al medio día hubo un gran concierto en el cual pudimos comprobar la

gran labor de los directores y ejecutantes de las tres agrupaciones. El
Sr. presidente de la rondalla, presentó a diez nuevos componentes
que, junto con el nutrido grupo y bajo la dirección del "gran" Francisco
Alvillar, interpretaron nuevo repertorio; obra de su callada labor.
La coral, dirigida por el Sr. Mollar, presentó una novedad en su reper-
torio, destacando nuevamente la gran labor de su profesora y pianis-
ta, que tanto esfuerzo pone en la fama de nuestra coral. ¡Adelante!.
La Artística, con un repertorio muy especial para este día, ha estre-
nado unas partituras que fueron ejecutadas con una brillantez extra-
ordinaria, destacando la disciplina con que su director, Don Antonio J.
Ballester, las ha puesto en el atril. Con el Himno Regional, cerró el
espectáculo la rondalla que lo ha organizado.
¿No podríamos festejar más a menudo Santa Cecilia, para ver juntas a
tantas personas que fomentan, admiran y son interpretes de la banda
de música?. Por la tarde, y en circuito privado, gracias a los avances
técnicos del momento, pudimos ver lo que se había vivido, deteniendo
o repasando los momentos que creíamos nos interesaban ver otra vez
y que sirven en algún caso para la corrección de posturas o movi-
mientos de las imágenes tomadas. Próximamente se podrá ver en cir-
cuito cerrado gracias a José María Román.

Monóvar, 9 de diciembre de 1980.
Carmen Picó Alfonso
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EL SÁBADO 12 DE FEBRERO SE CREÓ LA COMISIÓN PARA LA BEATIFICACIÓN DE JOAQUÍN
LLORENTE LLORENS, "XIMORRATA". EL ACTO SE CELEBRÓ EN LA IGLESIA DE SAN JUAN
BAUTISTA DE MONÓVAR Y FUE PRESIDIDO POR EL OBISPO DE LA DIÓCESIS, DON RAFAEL
PALMERO RAMOS. EN EL TRANSCURSO DEL ACTO SE DESTACARON LAS VIRTUDES DEL
MONOVERO AL TIEMPO QUE SE EXPLICÓ A LOS PRESENTES QUE LLENABAN EL TEMPLO QUE
XIMORRATA CUMPLE CON TODOS LOS REQUISITOS PARA SU BEATIFICACIÓN. CON LA FIRMA
PÚBLICA DEL ACTA QUE RECOGE LA SOLICITUD SE DIO POR INICIADO EL  PROCESO. 

PRIMER PPRIMER PASO PASO PARA LAARA LA
BEABEATIFICATIFICACIÓN DE XIMORRACIÓN DE XIMORRATTAA
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La iniciativa fue promovida por
Adoración Nocturna de Monóvar, de
la que Llorente fue abanderado. El
obispo la Diócesis explicó los motivos
por los que este monovero es mere-
cedor de beatificación que resumió al
hablar de la vida  de  Joaquin Llorente
Llorens, destacando  su fe, solidari-
dad, ayuda a los pobres y enfermos,
amor por la Eucaristía y devoción por
la Virgen del Rosario sin olvidar su
función como abanderado de la
Adoración Nocturna de Monóvar. En
este sentido el Obispo señaló todas
las gestiones que realizó como aban-
derado que le llevaron finalmente a

Roma en 1954.
No se olvidó de la persecución y

martirio sufrido por Ximorrata y su fe
y benevolencia como respuesta a sus
verdugos al tiempo que destacó sus
últimas palabras antes de morir, "en
tus manos Señor, encomiendo mi
espíritu" y la inscripción que reza en
su lápida "Murió en fama de santi-
dad".

Precisamente tal y como explicó
Ildefonso Cases, designado postula-

dor de la causa,
estas palabras
justifican el pri-
mer requisito
que solicita la
Iglesia para una
beatificación, la
Fama de
Santidad. De su
entierro, en
1964, se recor-
dó que realmen-
te fue multitudinario viviéndose por
tota la ciudad como un acto oficial,
con asistencia de autoridades, convir-
tiéndose en una manifestación de
ejemplo del popular respeto y admira-
ción que le profesaban sus vecinos y
que aún hoy continua. 

El segundo requisito es el ejercicio
heroico de virtudes cristianas como la
fe, esperanza, caridad al prójimo y vir-
tudes morales, como prudencia, justi-
cia, templanza, pobreza, obediencia,

castidad y humildad. Pero principal-
mente es amor por la Eucaristía y su
devoción que también se lee en su
lápida "Ximorata fue todo Eucaristía".
Según el postulador de la causa, esta
afirmación lapidaria es también deto-
nante para solicitar  su canonización. 

El tercer requisito, es la falta de

obstáculos insuperables para su bea-
tificación.

Una vez destacadas las virtudes
de "Ximorata"  que le hacen merece-
dor de ser  beatificado, se dio lectura
pública a los decretos de nombra-
miento del tribunal, la comisión de
teólogos y péritos en historia y archi-
vística que estudiarán la información
y las pruebas aportadas durante el
recién iniciado proceso.

Desde el mismo sábado consta
por escrito la petición de beatificación
firmada en presencia del Obispo  Don
Rafael Palmero, el juez delegado,
Monseñor José Fuentes, el promotor
de justicia Don José Luis Casanova, el
notario actuario, reverendo Don Juan
Jesús Sánchez, el notario adjunto
Don José Ramón Andreu, el cursor
Don José Rico y por el postulador de
la causa, quien además aportó un lis-
tado con el nombre de las personas
citadas para dar  testimonio de
recuerdos y vivencias que se aporta-
ran como pruebas para el procedi-
miento de beatificación de Joaquín
Llorente 

Con la firma de esta acta que
recoge el procedimiento se dio por
iniciado oficialmente el proceso de
beatificación en el que se recogen
datos, hechos y singularidades de la
vida de este peculiar monovero.  

Joaquín Llorente Llorens.Joaquín Llorente Llorens.
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Ximorrata fue abanderado de la Adoración Nocturna.Ximorrata fue abanderado de la Adoración Nocturna.

LL a comisión para la beatificación de Ximorrata ya ha comenzado su trabajo.a comisión para la beatificación de Ximorrata ya ha comenzado su trabajo.




